

	<h2 style="text-align: center;">Referat af bestyrelsesmøde</h2>	<p style="text-align: center;">Den 12. juni kl. 19-21 i Klubhuset</p>
<p>Deltagere</p>	<p>Jane, Peter, Kim, Rikke og Carsten Samt Torben, Mette Marie, Morten og Laura</p>	

Dagsorden

<p>1.</p>	<p>Godkendelse af dagsorden og referat fra den 7/4 Godkendt og godkendt.</p>
<p>2.</p>	<p>Økonomi Samkøb af højtaler sammen med Fyns Skovkarleklub blev besluttet til max. 2000 kr. fra OO. Plus en opdatering til Lisette, om muligheder.</p>
<p>3.</p>	<p>2. divisionsmatch i 2025 Vi gør forsøg med Ørbæklunde, og har Langeø Syd i baghånden.</p>
<p>4.</p>	<p>Evaluering af forårets aktiviteter</p> <ul style="list-style-type: none"> A. Find vej aktivitet den 27/4 kl 10-12. Rikke var ansvarlig. Ikke så stor tilslutning. Rikke deltog derfor ikke i evalueringen. B. Skole O uge den 29/4 – 2/5, Torben og Claes var tovholdere. Næsten 2000 tilmeldte. Mega flot arrangement. Men vi får ikke så meget konkret ud af det. Der skal ses på hvilket materiale de skal have med og hvad vi måske kan tilbyde (fx noget intro træning) til næste år. C. Fyns Sprint Cup 18-19/5, Jacob og Kasper var banelæggere i Odense. Der var nogle tekniske udfordringer, så en etape måtte annulleres. Der skal tilstræbes bedre tid forud for løbene, så der er bedre mulighed for kontrol. Men ellers en super god weekend. D. Fyns 5 dages afvikles den 21/5, 23/5, 28/5, 30/5 og 4/6 med Morten Mølgaard som stævneleder. Mange nye løbere. Dejligt mange til sidst. E. 10 års jubilæum for Elmelundsskoven den 25/5. Jacob og Erik var ansvarlige uden den store tilslutning

<p>5.</p>	<p>De kommende aktiviteter</p> <p>F. 1. Divisionsmatch den 16/6 Sønderheden, Carsten er turleder G. Alt for damerne den 19/6, Kim er koordinator H. 1. Divisionsmatch den 8/9 Als Sønderkov, Carsten er turleder I. Fjordens dag den 8/9, Lisette er tovholder J. (DM for Hold den 6/10, på Sjælland) K. Klubmesterskab og middag den 9/11 med stævneplads ved Kirken- drup og middag i byen. Nærmere følger.</p>
<p>6.</p>	<p>Tema: Voksentræning til næste sæson Hvem, hvad og hvordan.</p> <p>Det kan godt lade sig gøre at udnytte poster/baner fra ungdomstræning, men erfaringen fra de tidligere forsøg viste, at det er vigtigt at adskille ungdom og voksne med hver sit startpunkt. Der skal startes samtidig (17:30) på begge, og posterne samles ind fra ca kl. 19. Voksentræningen skal hjælpe med dette. Morten laver en plan for efterårets træninger med forslag til nogle fælles aktiviteter. Der søges fortsat efter en ny voksenkoordinator. Ungdomstræning kommunikerer i en messengertråd, hvilket giver en god styring og sporbarhed.</p>
<p>7.</p>	<p>Nyt om træning Nikolaj og Peter starter efter sommerferien løbetræning op om mandagen.</p>
<p>8.</p>	<p>Nyt om kort Vintercup områder: Onse Bakke, Lærkedal, Tommerup Nord og natløb i Aaløkke</p>
<p>9.</p>	<p>Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber Klubledermøde 13/6 Carsten og Jacob Q deltager.</p>
<p>10.</p>	<p>Eventuelt</p>

<p>Klubben vil generelt understøtte aktiviteter i relation til træning. Ansøgning til bestyrelsen</p> <p>Noget til hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook: O-ringen</p> <p>Næste bestyrelsesmøde den 4/9 kl 19-21 ()</p> <p>Klubtøj: Mette Marie deltog med indlæg om diverse lave beholdninger i klubtøj.</p> <p>Cykeltrøjer koster 1200 pr.trøje og skal bestilles min. 5 ad gangen. Det besluttedes at vi venter til der er min 5 bestillinger, da vi ikke vil ligge med lager.</p> <p>Mette Marie får nogle prøver hjem af forskellige produkter og hun og Jane udgøre ad-hoc tøjvalg og kan træffe beslutning på klubbens vegne.</p>

Referat Kim